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Από το υπ’ αριθ. 6/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 169/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του  10ου θέματος 
«Εγκριση ή μη υπογραφής προγραμματικής σύμβασης 
μεταξύ του Δήμου, του Υπουργείου Υγείας & 
Κοινωνικής Αλληλεγγύης και της ΔΕ.ΤΟ.ΠΟ.Κ.Α. για 
τη δημιουργία γραφείου παροχής κοινωνικών-
υποστηρικτικών υπηρεσιών στο Δήμο Βέροιας». 

 
       Σήμερα 26 Φεβρουαρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-2-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 
«Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων». 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Α. Τσιάρας Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου   Η. Σοφιανίδης 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Τοπικών Συμβουλίων 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Β. Ρήσσου 
12. Κ. Συμεωνίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Τρανίδης    
14. Α. Παπαστεργίου ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης 

συζήτηση προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 154/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2007 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 

15. Γ. Κάκαρης 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης 
21. Μ. Σακαλής   
22. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Γουναράς 
24. Ι. Καλαϊτζίδης 
25. Γ. Ορφανιδης 

 
 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 21-2-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής:  

Για την υλοποίηση του έργου του Π.Δ.Ε. «Γραφείο Παροχής Κοινωνικών 
Υποστηρικτικών Υπηρεσιών στο Δήμο Βέροιας» (Κωδ. αρ. έργου 2006 ΣΕ09330057) 
στο πλαίσιο του Μέτρου 3.1 του Επιχειρησιακού Προγράμματος «Υγεία - Πρόνοια 
2000 - 2006», το οποίο εξειδικεύεται με την υπ΄ αριθ. 5049/Φ206.31.101/ΒΚ/6-10-
2003, Απόφαση Ενταξης της Πράξης στο εν λόγω μέτρο και σύμφωνα με τις 
διατάξεις του άρθρου 225 του ν. 3463/06 «Κύρωση Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων» 
(ΦΕΚ 114 Α΄/8-6-06), κατατίθεται σχέδιο Προγραμματικής Σύμβασης μεταξύ των 
Υπουργείου Υγείας & Κοινωνικής Αλληλεγγύης, του Δήμου Βέροιας και της 
Δημοτικής Επιχείρησης Τοπικής, Πολιτιστικής, Κοινωνικής Ανάπτυξης 
(ΔΕΤΟΠΟΚΑ), η οποία θα καθορίζει το πλαίσιο συνεργασίας μεταξύ των 
συμβαλλομένων μερών για την υλοποίηση του έργου. 

Η υλοποίηση της πράξης έχει έναρξη την 1-12-06 και λήξη την 30-11-2008 με 
δέσμευση της ΔΕΤΟΠΟΚΑ για συνέχιση του έργου για τα επόμενα τρία έτη με ίδιους 
πόρους. 

Το Γραφείο Παροχής Κοινωνικών - Υποστηρικτικών Υπηρεσιών στο Δήμο 
Βέροιας (δ/νση Βάρναλη 2, Βέροια) έχει στόχο την ενίσχυση και αναβάθμιση των 
ενεργειών υποστήριξης των ατόμων που χαρακτηρίζονται αποκλεισμένα ή είναι εν 
δυνάμει αποκλεισμένα από τον κοινωνικό ιστό και την αγορά εργασίας, μέσω 
παροχής εξειδικευμένων υποστηρικτικών υπηρεσιών που θα προσφέρουν οι 
Κοινωνικοί Επιστήμονες οι οποίοι θα στελεχώσουν το εν λόγω Γραφείο. 

Το Γραφείο Παροχής Κοινωνικών - Υποστηρικτικών Υπηρεσιών θα 
απευθύνεται σε άτομα που ανήκουν σε ευπαθείς κοινωνικά ομάδες που απειλούνται ή 
πλήττονται με αποκλεισμό από την αγορά εργασίας. Ενδεικτικά αναφέρονται οι πιο 
κάτω ομάδες: 

 Τα μέλη οικογενειών που παρέχουν υπηρεσίες φροντίδας σε άλλα εξαρτώμενα 
μέλη τους και για το λόγο αυτό αντιμετωπίζουν δυσχέρειες ένταξης ή 
παραμονής στην αγορά εργασίας. 

 Τα άτομα με αναπηρία (ΑμΕΑ) 
 Οι μονογονεϊκές οικογένειες 
 Οι κακοποιημένες γυναίκες 
 Οι αποφυλακισμένοι 
 Οι πρώην χρήστες ψυχοτρόπων ουσιών 
 Οι αλλοδαποί 
 Οι τσιγγάνοι 
 Τα άτομα με γλωσσικές ή θρησκευτικές ιδιαιτερότητες 
 Οι άστεγοι 
 Οι παλιννοστούντες ομογενείς 
 Άλλες κατηγορίες ατόμων που βιώνουν ή απειλούνται με αποκλεισμό από την 

αγορά εργασίας. 
Στις επιδιώξεις του Γραφείου εντάσσονται επίσης η προώθηση και 

διασύνδεση των εξυπηρετούμενων με άλλες δομές προώθησης στην απασχόληση ή 
κοινωνικές υπηρεσίες κατά περίπτωση, καθώς και η παρακολούθηση της πορείας 
τους και μετά την παροχή των υπηρεσιών, συμβάλλοντας έτσι στη δημιουργία ενός 
Δικτύου κοινωνικών και υποστηρικτικών υπηρεσιών σε τοπικό επίπεδο, 



ανταποκρινόμενοι κατ΄ αυτόν τον τρόπο στον βασικό στόχο του Μέτρου 3.1 του Ε.Π. 
«Υγεία - Πρόνοια 2000 - 2006». 

Ο Δήμος, μεταξύ των άλλων, υποχρεούται να ορίσει ως υπόλογο φυσικό 
πρόσωπο, το οποίο είναι  υπεύθυνο για την καταβολή των εγκεκριμένων δόσεων του 
συνολικού κόστους του έργου στον τελικό Δικαιούχο. Ο υπόλογος έχει αρμοδιότητα 
διαχείρισης των πόρων της Πράξης, εισπράττει τα χρήματα από το ΥΠ.Υ.Κ.Α. και 
καταβάλει τα χρήματα στον τελικό δικαιούχο. 

Ύστερα  από τα ανωτέρω καλείται το συμβούλιο: 
1) Να εγκρίνει την υπογραφή της ανωτέρω Προγραμματικής Σύμβασης. 
2) Να εξουσιοδοτήσει τη Δήμαρχο για την υπογραφή της ανωτέρω Π.Σ. 
3) Να ορίσει το υπόλογο φυσικό πρόσωπο με τον αναπληρωτή του. 

Ακροτελεύτια διάταξη 
Από τις διατάξεις αυτής της απόφασης δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του 

προϋπολογισμού του Δήμου Βέροιας για τα έτη 2007  και 2008, ενώ προκαλείται 
δαπάνη σε βάρος του προϋπολογισμού του Δήμου Βέροιας για τα έτη 2009, 2010 και 
2011, το ύψος της οποίας δεν μπορεί να προσδιοριστεί. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Δήμαρχος: Θα εισηγηθεί το θέμα ο πρόεδρος της ΔΕΤΟΠΟΚΑ αλλά οφείλω 
να πω ότι αφορά το πρόγραμμα «Υγεία και Πρόνοια» και τη συμβουλευτική που 
παρέχουν αυτή τη στιγμή οι δύο εργαζόμενες που υπάρχουν στο ΚΕΣΥ, η κες 
Χασιώτου και Παπαδοπούλου. 

Κάκαρης: Αφορά όντως το πρόγραμμα «Υγεία και Πρόνοια», στο οποίο 
έχουμε ενταχθεί στις 19.5.2006, αυτή τη φορά στεγάζεται στο ΚΕΣΥ, η ένταξη του 
Δήμου έγινε μέσω της ΔΕΤΟΠΟΚΑ, ήδη είχε ξεκινήσει η ιστορία από τον Οκτώβριο 
του 2005, έχουν γίνει προσλήψεις δύο ατόμων μέσω ΑΣΕΠ, η διάρκεια του 
προγράμματος είναι δύο χρόνια και το ποσόν είναι 70.000 ευρώ για το προσωπικό και 
30.000 ευρώ για λειτουργικά έξοδα. Το πρόγραμμα λήγει στις 30.11.2008 και ο 
Δήμος με τη λήξη του προγράμματος είναι υποχρεωμένος, για τα έτη 2009, 2010 και 
2011 να λειτουργήσει το κέντρο με δικούς του πόρους και το κέντρο απευθύνεται σε 
ευπαθείς κοινωνικά ομάδες όπως άστεγους, παλιννοστούντες, κακοποιημένες 
γυναίκες σ΄ αυτό που έχει την παροχή συμβουλευτικής υποστήριξης, παραπομπής και 
διασύνδεσης με κοινωνικές υπηρεσίες και δομές προώθησης στην απασχόληση. 
Εισηγούμαι να εγκριθεί η υπογραφή της προγραμματικής σύμβασης, να 
εξουσιοδοτηθεί η Δήμαρχος για την υπογραφή κι επίσης να εξουσιοδοτήσουμε την 
Δήμαρχο να ορίσει το υπόλογο φυσικό πρόσωπο. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Το πρόγραμμα αυτό είναι ενταγμένο στις αστικές 

αναπλάσεις και εφαρμόζεται για ποιους; Είναι πέρα από το πρόγραμμα των 
συνοδευτικών υποστηρικτικών υπηρεσιών που είναι ενταγμένο στις αστικές 
αναπλάσεις; Θα γίνουν δράσεις και πέρα από εκεί; Το οίκημα έχει μισθωθεί αλλά 
πληροφορήθηκα ότι στάλθηκε στον εκμισθωτή έγγραφο για να διακοπεί η μίσθωση. 
Θέλετε την υπογραφή της προγραμματικής σύμβασης χωρίς να έχει ενσωματωθεί 
στην εισήγησή σας το σχέδιο της προγραμματικής σύμβασης. Ποιος υπουργός θα 
υπογράψει προγραμματική σύμβαση αν δεν ξέρει τα εταιρικά μέλη και με τι ποσό το 
καθένα θα συμμετέχει σ΄ αυτήν; 

Δήμαρχος: Όταν έρθει η ώρα να πάει στον υπουργό, σαφώς θα υπάρχουν και 
τα περισσότερα κε Σκουμπόπουλε. Εμείς εγκρίνουμε ή όχι να υπογραφεί η 
προγραμματική σύμβαση; Είναι κάτι που το ξεκινήσατε εσείς. Θέλετε να το 
αφήσουμε στη μέση; Οσον αφορά το κτίριο, νομίζω ότι το είπαμε σε όλους τους 
τόνους και με όλους τους τρόπους, ότι θα προσπαθήσουμε, επειδή τα οικονομικά του 



δήμου είναι άθλια, να γίνει ένα νοικοκύρεμα και ως προς αυτό. Ο,τι μπορεί να 
ξενοικιαστεί και να στεγαστεί σε δημοτικά κτίρια αυτό θα γίνει. Γίνεται μία πολύ 
σημαντική δουλειά προς αυτή την κατεύθυνση της καταγραφής, υπάρχουν 
συγκεκριμένες προτάσεις και θα δείτε οσονούπω και το νοικοκύρεμα που θα γίνει. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Δεν περίμενα κα Δήμαρχε να ξέρετε το θέμα. Άλλος είναι ο 

πραγματικός εισηγητής του θέματος δηλ. ο κ. Καμπούρης και έπρεπε να τον βάλετε 
να εισηγηθεί το θέμα. Για ποιο ενοίκιο και για ποια οικονομία μιλάτε όταν το ενοίκιο 
πληρώνεται από το πρόγραμμα; Είναι μέσα  στις αστικές αναπλάσεις. Τα λεφτά που 
παίρνουμε από το ΠΕΠ εσείς το κάνετε «οικονομία»; Εισπράττουμε το ενοίκιο και το 
πληρώνουμε. Εκτός αν πείτε ότι δεν μας κάνει το κτίριο αλλά μη μιλάτε για 
οικονομία. Όχι αναλήθειες και ανακρίβειες στην αίθουσα του Δημοτικού 
Συμβουλίου. Λέτε όταν θα έρθει η ώρα. Ποια ώρα αφού μέχρι και ακροτελεύτια 
διάταξη βάλατε; Θέλετε να σας εξουσιοδοτήσουμε εν λευκώ να συντάξετε εσείς 
προγραμματική σύμβαση για να στείλετε στο υπουργείο; Θα φέρετε κανονικά εδώ 
την προγραμματική σύμβαση και θα δούμε αν συνεχιστούν τα προγράμματα. Λήγει 
το 2008 και τα έτη 2009, 2010 και 2011 υπάρχει υποχρέωση να γίνει από τον Δήμο. 
Αρα είναι συγκεκριμένα τα ποσά. Οφείλατε να τα βάλετε εδώ και να πείτε ότι μέχρι 
το 2008 δεν έχουμε υποχρεώσεις αλλά το 2009, 2010 και 2011 είναι τόσα τα χρήματα 
για να ξέρουμε τι ψηφίζουμε. Πρότασή μου είναι να το αναβάλετε και να έρθει 
ολοκληρωμένο με την προγραμματική σύμβαση. 

Δήμαρχος: Είναι ολοκληρωμένο το θέμα κε Σκουμπόπουλε. Η προγραμματική 
σύμβαση ήταν στο φάκελο αν θέλετε να την δείτε. 

Σκουμπόπουλος: Η προγραμματική σύμβαση δεν υπήρχε στα θέματα. 
Δήμαρχος: Υπήρχε στα πρωτότυπα αλλά όχι στις φωτοτυπίες. Μάλλον κε 

Σκουμπόπουλε δεν βλέπετε καλά τα θέματα όταν έρχεστε. 
Σκουμπόπουλος: Ζήτησα όλα τα εισηγητικά θέματα. Να αναβάλουμε το θέμα. 
Δήμαρχος: Αν υπάρχει περιθώριο αναβολής εγώ δεν έχω κανένα πρόβλημα. Η 

προγραμματική σύμβαση είναι εδώ, είστε εμπειρότατος κι αν σας τη δώσω και ρίξετε 
μια ματιά, θα κατανοήσετε πλήρως περί τίνος πρόκειται. Αν θέλετε όμως να 
αναβληθεί το θέμα ευχαρίστως να αναβληθεί. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 21-2-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Χ. Σκουμπόπουλου. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλει τη λήψη απόφασης επί του  10ου θέματος «Εγκριση ή μη υπογραφής 
προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου, του Υπουργείου Υγείας & 
Κοινωνικής Αλληλεγγύης και της ΔΕ.ΤΟ.ΠΟ.Κ.Α. για τη δημιουργία γραφείου 
παροχής κοινωνικών-υποστηρικτικών υπηρεσιών στο Δήμο Βέροιας». 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  169 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Ν. Τσιαμήτρος Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Ε. Γουναράς 
 Κ. Συμεωνίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Τρανίδης Γ. Ορφανίδης 
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Η.  Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  8-3-2007 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
 
 
  
 


